
PROTOKÓŁ NR 15/2015 

Z OBRAD XVI SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 26 SIERPNIA 2015 ROKU 

 

 

W obradach udział wzięli : 

 

- radni zgodnie z załączona lista obecności 

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia gminy Sochaczew do Stowarzyszenia LGD 

„ Ziemia Chełmońskiego „ 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę  

nr ewid. 62 zabudowanej budynkiem mieszkalnym i gospodarczym w miejscowości    

Andrzejów Duranowski , gmina Sochaczew  

6. Przyjęcie protokołu z XIV Sesji Rady Gminy Sochaczew 

7. Sprawy różne 

8. Zakończenie obrad XV Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

 

AD. 1 

Obrady XV Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy  Pan 

Czesław Ćwikliński o godz. 10.00  

W obradach wzięło udział 14 radnych , co stanowi quorum. 

 

 

AD. 2 

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 

Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały  

w sprawie przystąpienia gminy Sochaczew do Stowarzyszenia LGD   

„ Ziemia Chełmońskiego „ 

- zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił obecnych na sesji o uczczenie minutą ciszy 

pamięci zmarłego radnego Pana Stanisława Misiaka  

 

Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński i Przewodniczący Rady  Gminy Pan Czesław Ćwikliński 

złożyli gratulacje Pani Ewie Grzelak , która wygrała konkurs i objęła obowiązki Dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Gawłowie . 
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AD. 3 

Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia gminy Sochaczew do Stowarzyszenia LGD ‘ ziemia Chełmońskiego „   

 

W związku z tym , że nie było pytań Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych 

 o przystąpienie do głosowania  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr  XV/65/2015  w sprawie 

przystąpienia  do Stowarzyszenia LGD „ Ziemia Chełmońskiego „ 

 

AD. 4 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy. 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy zaproponował radnym zadawanie pytań  

W związku z tym , ze nie było pytań nt. przedstawionego projektu uchwały  Pan 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował radnym przystąpienie do głosowania  

 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XV/66/2015 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy.   

 

AD. 5 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił  Panią Wójcik Teresę   

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej  

w Andrzejowie Duranowskim. 

 

Pani Wójcik przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki w Andrzejowie 

Duranowskim zabudowanej budynkiem mieszkalnym i gospodarczym  

 

W związku z tym , że nie było pytań w sprawie przedstawionego projektu uchwały Pan 

Przewodniczący Rady Gminy Sochaczew poprosił radnych o przystąpienie do głosowania  

 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XV/67/2015  w sprawie zbycia 

nieruchomości gruntowej stanowiącej  działkę ewid. 62  zabudowanej budynkiem 

mieszkalnym i gospodarczym w miejscowości Andrzejów Duranowski gmina Sochaczew 
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AD. 6 

 

Protokół z XIV Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie.  

 

AD. 7  

 

W sprawach różnych głos zabrali : 

 

Pan Górecki Zdzisław zgłosił brak światła koło Pana Zielińskiego Jana  

 

Pan Krakowiak zapytał jakie jest stanowisko związane z dopłatami dla MZK 

 

Pan Sitarski Zbigniew zapytał czy zostało wysłane pismo do GDDKi A w sprawie chodnika 

 

Pan Przewodniczący zapytał , kto nadzorował budowę ogrodzenia szkoły w Mokasie, bo 

zmarły radny Pan Misiak twierdził , ze nie było wszystko zgodne z prawem budowlanym 

 

Pan Wojda stwierdził , że chciałby , aby zostały przyznane środki na budowę drogi Kąty 

Rozlazłów  oraz na światło we wsi Bronisławy 

 

Pan Nagłowski Tomasz zgłosił potrzebę naprawy dróg na Czerwonce – Parcel : brak poboczy 

przy drogach , wyrwy w asfalcie na drodze przy wyjeździe na drogę nr 50, brak pojemników 

na odpady wielkogabarytowe. 

 

Pani Borek zgłosiła potrzebę naprawy kostki na ścieżce rowerowej, bo podobno są duże 

ubytki . 

 

Pani Nagłowska zgłosiła, że ma podejrzenie, że przy drodze za szkoła muzyczna może rosnąć 

Barszcz Sosnowskiego  

 

Pani Pastuszko Irena poprosiła  o poszerzenie asfaltu na drodze  w Sielicach 

 

Pani W odka zgłosiła, że przy szkole w Gawłowie rosną krzaki, które się rozrastają,  

a początek roku szkolnego już blisko. 

 

Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

Pan Wójt prosił, aby wszystko na bieżąco zgłaszać do Urzędu , aby  można było jak 

najszybciej zareagować. Załatwianie niektórych spraw trwa bardzo długo ze względu na 

załatwianie spraw papierkowych . 

Za drogi krajowe odpowiada GDDKi A i my nie możemy nic na tych drogach zrobić, za drogi 

powiatowe odpowiada powiat , a powiat nie ma pieniędzy na naprawę dróg . Natomiast drogi 

gminne za które my odpowiadamy staramy się utrzymywać i rozbudowywać na nowych 

osiedlach . Droga o której wspominał Pan Jan Wojda będzie realizowana jeszcze w tym roku. 

Pan Wójt poprosił aby w sprawie nie świecących lamp dzwonić bezpośrednio do BŁYSKU  

Jeśli są jakieś zaśmiecone tereny , to prosimy zgłaszać to do Urzędu , a my mamy osoby które 

możemy tam wysłać , aby posprzątali . Do Zarządu Dróg  w powiecie zgłosimy, aby 

sprawdzili , czy za szkołą muzyczna rośnie Barszcz Sosnowskiego . 

Aby poszerzać drogi , to trzeba dysponować poboczami . Do tematu przepompowni  

w Czystem  wrócimy jeszcze w tym roku . 
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Pan Ćwikliński 

- Nie mamy pasa drogowego na poszerzenie przedłużenia drogi od ulicy Olimpijskiej do 

Czerwonki-Parcel. 

 

Pani Cieślak poinformowała , że jeżeli chodzi o ogrodzenie szkoły w Mokasie, to 

koordynatorem jest Dyrektor Szkoły podstawowej w Mokasie . Pan Dyrektor wyjaśnił, że 

teren do wykonania ogrodzenia był bardzo trudny, a  ogrodzenie wykonano sposobem 

gospodarczym , żeby nie płacić dużych pieniędzy  firmie. 

Jeśli chodzi o rozbudowę szkoły w Kątach, to Pani Cieślak stwierdziła, że nie jest 

zadowolona z postępu prac , tak samo nie jest zadowolona Pani Dyrektor Muszyńska. Tempo 

budowy murów jest niezadowalające  Pan Białobrzeski , który wygrał przetarg na rozbudowę, 

twierdzi, że lipiec był zbyt gorący , aby rozpocząć prace przy budowie murów. Pan 

Białobrzeski twierdzi , że termin oddania budowy będzie dotrzymany.     

 

AD. 8 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński zakończył obrady XV Sesji Rady 

Gminy Sochaczew . 

 

 

 

 

 

Protokółował                                                                                                Przewodniczący 

Paweł Rogala                                                                                        Rady Gminy Sochaczew 

 

                                                                                                                  Czesław Ćwikliński 

 

 


